

丘琪鴻博士簡歷

丘琪鴻博士的研究專長為如何利用科技支援教育及學習。他於新加坡南洋理工大學獲得學士及碩士學位，其後於美國獲取教學系統技術博士學位。他在投身教育界前，曾於 Sony Systems Design International 任職四年助理系統工程師。他的研究工作可分為兩大範疇：社交媒體支援環境下的參與，以及網上或混合學習模式中的教學法和科技。根據 Web of Science 期刊文章索引 (SSCI 及 SCIE) 的引用情況而設立的基本科學指標中，由 2015 年起，他也名列所在領域全球學者的排行榜上首 1%。他的多篇論文被廣泛引用，在谷歌學術錄得逾 18,200 次引文。他亦獲得逾 45 個國際認可及獎項。

Dr Khe Foon Hew's Biography

Dr Khe Foon HEW is a recognised expert in the field of Information Technology in Education. Armed with a bachelor degree in Computer Technology from the Nanyang Technological University Singapore, Dr Hew had worked for four years as an Associate Systems Engineer at Sony Systems Design International before moving on the educational field. He has a master degree in Instructional Design and Technology from the Nanyang Technology University, and a PhD in Instructional Systems Technology from the USA. His work has two main objectives: to systematically develop and evaluate theoretical based instructional strategies that could engage learners in online and blended-learning environments, and to investigate knowledge sharing in online communications. Since 2015 Dr Hew has been listed as one of the “top 1%” most cited scholars in his field based on the Web of Science database. He has an h-index of 61 and more than 18,200 citations in Google Scholar. Altogether, Dr Hew has won more than 45 types of recognitions/awards.